

Title (en)

TOY SET OF ELEMENTS FOR FORMING PATTERNS OR PICTURES.

Title (de)

SPIELZEUGELEMENTENSATZ ZUR BILDUNG VON ZEICHNUNGEN UND BILDERN.

Title (fr)

ELEMENTS D'UN JEU CONSISTANT A CREER DES DESSINS OU DES IMAGES.

Publication

EP 0357605 A1 19900314 (DE)

Application

EP 88901288 A 19880203

Priority

HU 40587 A 19870205

Abstract (en)

[origin: WO8805680A1] A toy set of elements that can be fitted together so as to form a pattern or picture which comprises types of flat prismatic elements of different forms, in which the number of elements is greater than the number of types, which comprise the following elements types: a square element, a square element with a circular opening in the middle, two different square elements from which a corner region of a quarter of circle is missing, a quarter of an annular ring, a quarter of a circle, a rectangle, a half of a circle, a pair of symmetrical right-angled triangles, an isosceles triangle and an equilateral triangle; wherein the toy-set comprises at least eight of these twelve types of elements.

Abstract (fr)

Eléments d'un jeu pouvant être assemblés pour former un dessin ou une image comprenant divers types d'éléments prismatiques à surface plane de différentes formes, le nombre de ces éléments étant plus grand que le nombre des types. Les types d'éléments sont les suivants: un élément carré, un élément carré avec ouverture circulaire en son milieu, deux éléments carrés différents dans un coin duquel un quart de cercle manque, un quart d'anneau, un quart de cercle, un rectangle, un demi-cercle, une paire de triangles rectangles symétriques, un triangle isocèle et un triangle équilatéral, le jeu comprenant au moins huit de ces douze types d'éléments.

IPC 1-7

A63F 9/10

IPC 8 full level

A63F 9/10 (2006.01); **A63F 9/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63F 9/06 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8805680A1

Cited by

US10215497B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8805680 A1 19880811; AT E81990 T1 19921115; AU 1221988 A 19880824; CA 1304764 C 19920707; DE 3875730 D1 19921210;
DE 3875730 T2 19930527; EP 0357605 A1 19900314; EP 0357605 B1 19921104; HU T50649 A 19900328; JP H02502067 A 19900712

DOCDB simple family (application)

HU 8800004 W 19880203; AT 88901288 T 19880203; AU 1221988 A 19880203; CA 558174 A 19880204; DE 3875730 T 19880203;
EP 88901288 A 19880203; HU 40587 A 19870205; JP 50628787 A 19880203